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Verksamhetsberättelse kalenderåret 2020 

 

Styrelsen för Salem-Rönninge Pensionärsförening – PRO får härmed avge följande redovisning av 

föreningens verksamhet under verksamhetsåret 2020-01-01 – 2020-12-31 

Bakomliggande verksamhetsplan 
Föreningen vill erbjuda en mötesplats för gemenskap, personlig utveckling, kultur och hälsa. Föreningen vill 

också vara en grund för utveckling för pensionärernas rätt i samhället. Medlemmarna formar gemensamt 

verksamheten så att den svarar mot de egna intressena och behoven. Som framgår av följande 

verksamhetsberättelse är verktygen för detta: föreningsmöten, kör, studiecirklar, resor, dans, boule  

och bingo. För att detta ska fungera behövs en god ekonomi vilken föreningen kan uppvisa.  

Styrelsen  
Styrelsen fick följande sammansättning vid årsmötet 2020-03-02: 

Ordinarie ledamöter     

Karl-Ove Lundholm, Ordförande.   

Barbro Qvarfordt, Sekreterare.  

Eric Qvarfordt, Kassör 

Margot Allgurin, Studieorganisatör 

BrittMarie Aller, Ledamot 

Tom Lindgren, Ledamot 

 

Ersättare 
Tommy Roos 

Birgitta Hagström 

Rolf Thuresson 

Revisorer 
Ordinarie Arne Gustavsson och Björn Brolin    
Ersättare Lillemor Gladh och Sven Persson 

 

Valberedning  Örjan Westergren. Återstående två ordinarie platser blev vakanta. 

Övrig representation mm 
Hänsköts till Styrelsen att ombesörja.  

Firmatecknare 
Hänsköts till Styrelsens konstituerande möte  

 



Avhoppade styrelsemedlemmar 
Redan dagen efter årsmötet valde Tom Lindgren, av hälsoskäl, att kliva av styrelsearbetet. 

I slutet av april –23/4- lämnade Herrskapet Qvarfordt, Barbro och Eric, föreningen av personliga  

skäl. Där försvann i ett penndrag både Sekreterare och Kassör. 

Dessa händelser, kombinerat med en på årsmötet missad vakans, innebar att styrelsen plötsligt bestod 

av tre ordinarie ledamöter i stället för sju, som av tradition varit gällande i vår förening. 

( Därav en av frågeställningarna vid det senare Höst- Halvårsmötet ) 

Medlemsantal 
Vid årets början hade föreningen 534 medlemmar och vid dess slut 505 medlemmar. 

  

Medlemskontakter 

Ansvarig för medlemskontakter har varit BrittMarie Aller. 

Ombud för kontakter med medlemmar har varit följande personer: Siwi Andersson, Birgitta Björk-Eriksson, 

Cecilia Carlén, Inga-Lill Davidsson, Birgitta Eckerstedt, Astrid Eklund, Vega Eriksson, Anja Granath, Ewa 

Lundholm, Bibbi Rosengren, Birgitta Rönnblad, Ann-Britt Sjöberg, Karin Ståhlberg, Ulla Söderberg, Doris 

Willmansson, Harry och Seija Zetterqvist, Britt-Marie Öbrinck-Åkerlundh och BrittMarie Aller. 

Postutdelare 
Utdelare av kallelser till månadsmöten har varit följande personer: Ulla Aldérus, Bo Axelsson, Håkan 
Backström, Björn Brolin, Inga-Lill Davidsson, Elizabeth Dodd, Ella Eriksson, Azra Fredriksson, Gunilla 
Häggstrand, Susanne Kato, Ingegerd Lindblad, Sven-Erik Jansson, Leena Jansson, Tommy Roos, Kerstin 
Rosbacke, Ann-Britt Sjöberg, Karin Ståhlberg, Harry och Seija Zetterqvist och Britta Öster. 

Hemsidan www.pro.se/salem-ronninge 

Hemsidan har under året genomgått en teknisk ansiktslyftning innebärande att utbildning av webb- 

ansvariga inom hela PRO varit tidskrävande. Att i princip all verksamhet varit frusen har faktiskt varit 

en fördel i sammanhanget då all utbildning tvingats vara digital och därmed nymodigt och ovant. 

Då våra möjligheter att anslå meddelanden och olika sorters skrivelser inom kommunen är kraftigt 

begränsade, måste vi förlita oss till, att våra medlemmar i ökande grad anammar den ”nya teknikens” 

ökande möjligheter, vilken våra nya medlemmar säkerligen tar för given såsom varande den naturligt 

gällande informationskällan.  

Uppvaktningar 
Den här uppskattade funktionen inom vår förening har fortsatt som vanligt även under pandemin. 

Våra medlemmar som fyllt jämna 5 år från 80 år och äldre har uppvaktats med antingen en blomma, 

ett presentkort eller om möjligt ett hembesök. Den gemensamma lunchen som normalt erbjudits  

som ett alternativ har däremot inte kunnat genomföras efter första kvartalet. 

Medlemsmöten 

Föreningen hann med tre Månadsmöten innan Coronapandemin  lamslog all verksamhet 

Programansvarig  

För våra genomförda möten var fram till och med årsmötet Henry Lindblad. 

Ett uppdrag som han alltid skött på bästa sätt, men som han lämnade vid årsmötet. 

 

Kaffekommittén  
Har bestått av Inga-Lill Davidsson, Kerstin Rosbacke, Birgitta Rönnblad, Hildegard Schuster samt  

Karin Ståhlberg, som har skött allt på ett utomordentligt bra och trevligt sätt. 



Lotteriförsäljning 
Fram till uppehållet har Birgitta Hagström ansvarat för våra egna lotterier och för PRO’s Trippelskrapet 

har Elizabeth Dodd varit ansvarig. 

Ekonomi  
Årets resultat 2020 är ett överskott på 20491 kr mot budgeterat underskott på 12900 kr. 

Studiecirklar  

Litteratur/Bokcirkel 
Birgitta Eckerstedt fortsatte med sin sedan 2019 pågående bokcirkel där man bland annat ägnat sej åt 

"Träbenets dotter" av Maj-Lis Melander, som personligen närvarade vid ett tillfälle. 

Kvinnor-Demokrati 
Under våren 2020 fortsatte Margot Allgurinmed cirkeln ”Demokrati – Kvinnor”. Ett evigt aktuellt ämne 

som fick avbrytas när allt annat stannade av. 

Landskapscirkel Värmland 
Med början i december 2019 höll Margot Allgurin och Karin Ekdahl  en cirkel med syfte att öka 

medlemmarnas kunskap om Värmland, dess historia, kultur och industriella utveckling. Därefter följde  två 

studietillfällen innan även den tvingats lägga ner, liksom den planerade studieresan, på grund av pandemin.   

Resor 

Inga resor hann genomföras under året. 
 

Boule  
Spelarna träffades regelbundet innan man tvingades avbryta aktiviteten i mitten av mars. 

PRO orkestern  
Orkestern upphörde redan under 2019 och är nu ett minne blott. 

Seniordansgruppen  
Gruppen genomförde ett flertal träningar innan man tvingades avbryta i mitten av mars. 

Kören  
Kören  hann under vårvintern endast träffas vid ett tillfälle innan pandemin slog till. 

 

Bingon 
Hann innan pandemistoppet med 4 speltillfällen. I snitt kom ca 30 personer. 

Salemsdagen  
Pandemin satte stopp även för denna populära marknadsdag i Skönviksparken 

Kommunala Pensionärsrådet KPR 
Våra representanter i KPR-gruppen är Ewa Lundholm och Birgitta Hagström. 

Även denna verksamhet hämmades av pandemin och endast ett fysiskt möte ägde rum innan  man 

övergick till att genomföra digitala möten. 



 

Höst- Halvårsmöte 
Gällande årets halvårsmöte beslutades att det kunde genomföras per capsulam (dvs ”rösta per brev”). 

Kallelser och övriga handlingar delades ut 2020-11-03 och sammanställning slutfördes 2020-12-14. 

Verksamhetsplan och Budget inför 2021 klubbades igenom av mötet. 

Vid detta möte företogs fyllnadsval till vakanserna avseende Sekreterare och Kassör. 

 

Birgitta Hagström                                         Sekreterare       Vald till 2021 

Anna (Ann-Britt) Sjöberg                             Kassör                Vald till 2022 

 

Slutord 
Med denna redogörelse har styrelsen försökt ge en bild av den ringa verksamhet och ekonomiska förvaltning 

som framtvingats av den alltjämt föreliggande pandemin. 

 

Salem-Rönninge 2021-10-01 

 

 

 

Karl-Ove Lundholm BrittMarie Aller Ann-Britt Sjöberg 

Ordförande  Vice ordförande Kassör 

 

 

Birgitta Hagström Margot Allgurin 

Sekreterare  Studieorganisatör 

 

 


